
PROTOKOŁ XXX 

z Sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie  

odbytej w dniu 12 lutego 2009r. 

 

Ad pkt 1 i pkt 2. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Stanisław Pietras. 

Powitał przybyłych na obrady radnych, Pana Burmistrza, pracowników urzędu oraz 

wszystkich zaproszonych gości i mieszkańców gminy. 

 Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach bierze udział 15 radnych, czyli 

stwierdził quorum wymagane do podejmowania prawomocnych  uchwał. 

 

 Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek sesji: 

1.    Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z  XXIX sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Zapytania i interpelacje radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  uchwalenia Planu Pracy Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2009 rok. 

b)  uchwalenia Planów Pracy Komisji Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2009r. 

c) zmiany Uchwały Nr XXIX/173/2008 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 30 

grudnia 2008r. w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2008. 

d) określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2009r. 

e) wyrażenia zgody na wynajem lokalu w budynku Przychodni Zdrowia 

użytkowanej przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w 

Stąporkowie. 

f) wyrażenia zgody na dokonywanie zamiany nieruchomości położonych w 

Wielkiej Wsi. 
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8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

9. Sprawy różne. 

10.Zamknięcie obrad sesji.  

Radni do proponowanego porządku obrad uwag nie wnieśli. 

W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 

 

Ad pkt 3. 

Pan Przewodniczący spytał, czy są jakieś uwagi do sporządzonego protokołu z 

poprzedniej sesji. 

Uwag do protokołu nie było. Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęli 

protokoł z XXIX sesji Rady Miejskiej. 

 

Ad pkt 4. 

Pan Przewodniczący odczytał informację o działaniach między sesjami. 

( Informacja w załączeniu). 

Ad pkt 5. 

Pan Burmistrz odczytał „Informację o działalności międzysesyjnej”. 

( Informacja w załączeniu do protokołu). 

Ad pkt 6. 

Radna Agnieszka Jedynak: 

1. sołtysi nie są poproszeni na dzisiejszą sesję, a chciała poruszyć sprawę bardzo 

ważną a mianowicie kwestię paczek z MOPS-u. Wielu sołtysów czuje się 

urażonych że zostali zlekceważeni i nie zostali poinformowani o tym, że paczki 

były rozdawane dla najuboższych. Zostali tak naprawdę tylko wybrańcy 

poproszeni aby te paczki odebrać. Dlatego prosi o wyjaśnienie kwestii paczek i 

nie poproszenia sołtysów na dzisiejszą sesję. 

2. Została poproszona przez pracowników przedszkola w Stąporkowie na 

rozmowę w trakcie której poprosili ją aby dowiedziała się jakimi przesłankami 

kieruje się Pan Burmistrz w kwestiach redukcji etatów w przedszkolu w 

Stąporkowie. Dlaczego redukuje się kolejny etat woźnej oddziałowej skoro jest 
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6 oddziałów, a woźnych jest do tej pory 3 i skąd wynika redukcja etatu Pani 

intendentki. 

 

Radna Iwona Makowska – zwróciła się z zapytaniem odnośnie balu charytatywnego 

organizowanego przez Radę Rodziców przy Szkole Podstawowej w Krasnej. Prośba o 

zezwolenie została złożona 19 stycznia i do tej pory nie ma odpowiedzi. Na nim ma 

być zbiórka na leczenie chorej koleżanki. Kiedy ono będzie, a jeżeli nie, to dlaczego 

urząd do tej pory nie wystosował odpowiedzi. 

Następnie spytała dlaczego nie są zaproszeni na dzisiejszą sesję. Czy radni mają im 

przekazywać wszystko co dzieje się na sesjach. 

Radna Barbara Telec –  

1. Sprawa oświetlenia ulicznego ( dobudowa lamp i modernizacja)  – wniosek 

przełożony z ubiegłego roku. 

2. Modernizacja ulicy Szkolnej w Niekłaniu, drogi w Nadziejowie ( w smug) i 

Lelitkowie ( od mostu ). Drogi nieprzejezdne i trudno nawet ją pieszo pokonać. 

Ponieważ gmina otrzymała środki z rezerwy unijnej. Będą z niej realizowane 

drogi planowane na rok 2009 to ma nadzieję, że z tych środków które byłyby i 

tak wydatkowane na drogi będą zrealizowane odcinki dróg, które wymieniła. 

Spytała również, czy gmina otrzyma jeszcze jakieś fundusze unijne. 

3. Jaki będzie przebieg realizacji inwestycji wodociągowej. Interesuje ją cała 

północ gminy, a szczególnie Lelitków gdzie zatrzymano się na pewnym etapie i 

żadnych informacji mieszkańcy nie mają. 

Radny Ryszard Łazarczyk – poprosił o naprawienie nawierzchni drogi od 

Gustawowa do Kucębowa. Prawdopodobnie będzie tam robiona nawierzchnia 

asfaltowa, ale teraz nie jest w ogóle przejezdna. Zostały skradzione rury 

przepustowe i droga się zapadła. 

Radna Dorota Łukomska – zwróciła się do Pana Burmistrza, że od ponad trzech 

miesięcy nie ma odpowiedzi na interpelację dotyczącą zabezpieczenia w budżecie 

gminy środków na wyjazdy młodzieży z Liceum Ogólnokształcącego w 

Stąporkowie o profilu medialnym i na zabezpieczenie środków na fitnessklub. 

Wnioskuje aby w budżecie w tym roku zabezpieczyć środki na ten cel, biorąc 
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chociażby cel profilaktyczny takich działań. Ponieważ kolega przed nią prosił, to 

radna też ma prośbę. Zróbmy wreszcie ludziom wodociągi, kanalizację i drogi. 

Radna Iwona Makowska – zobligowana została przez mieszkańców z terenu 

Krasnej i okolic którzy ostatnio byli bardzo zadowoleni z lekarza w Ośrodku w 

Krasnej- doktora Mike. Pozyskał on wielu pacjentów i trwało to bardzo krótko bo 

odszedł. Dlatego ma prośbę do Pana Burmistrza, Pani Dyrektor o to aby zadbać o 

dobrych lekarzy, których udaje się pozyskać, a którzy tak szybko odchodzą nie 

wiadomo dlaczego. Pani Dyrektor nie potrafi sprostać ich wymaganiom, czy może 

mają pensje za niskie. Sytuacja już od dłuższego czasu nie ulega poprawie. 

Następne pytanie dotyczy uchwały, która miała być na dzisiejszej sesji dotyczącej 

dotowaniu niepublicznych przedszkoli. Przyczyniła ona by się do dotowania 

przedszkola w Krasnej. Dlatego spytała Pan Burmistrza jak długo będzie zwlekał z 

decyzją dotyczącą przedszkola w Krasnej. Dzieciom należą się te pieniądze i radni 

w większości na to wyrażają zgodę. Do komisji rewizyjnej wpłynęła skarga w tym 

temacie. 

Ad pkt 7 „a” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planu Pracy 

Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2009 rok. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXX/176/2009 w 

powyższej sprawie . 

 

Ad pkt 7 „b” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia Planów Pracy 

Komisji Rady Miejskiej w Stąporkowie na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXX/177/2009 w 

powyższej sprawie . 

 

Ad pkt 7 „c” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXIX/173/2008 Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 30 grudnia 2008r. w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2008. 
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Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXX/178/2009 w 

powyższej sprawie . 

Ad pkt 7 „d” 

 Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie określenia stawek dotacji 

przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie 

na 2009r. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXX/179/2009 w 

powyższej sprawie . 

Ad pkt 7 „e” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajem lokalu w budynku Przychodni Zdrowia użytkowanej przez Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXX/180/2009 w 

powyższej sprawie . 

Ad pkt 7 „f” 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonywanie zamiany nieruchomości położonych w Wielkiej Wsi. 

Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęli Uchwałę Nr XXX/181/2009 w 

powyższej sprawie . 

Ad pkt 8. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych udzielił Pan Burmistrz. 

- w sprawie paczek z MOPS-u omawiał na posiedzeniu Komisji. Jest dumny z tych 

sołtysów i tych radnych, którzy się zaangażowali i 193 paczki rozwieźli 

potrzebującym. Zachęca pozostałych sołtysów, żeby byli bliżej opieki społecznej i 

bardziej się interesowali osobami potrzebującymi. 

- redukcja etatów w przedszkolu – nie dotyczy to wyłącznie przedszkola. Subwencji 

otrzymujemy 8,5 mln na utrzymanie oświaty, dopłacamy 5 mln dodatkowo z budżetu 

gminy. Dwa dni temu otrzymał korektę z Ministerstwa Finansów, gdzie zostały 

obcięte pieniądze z subwencji. Każdy szuka oszczędności i najwyższy czas żeby zająć 

się porządkowaniem spraw i oszczędzaniem pieniędzy. Nie znaczy, że będziemy 

oszczędzać na dzieciach. Przykład Pani Dyrektor przedszkola, która dość, że dostaje 
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dodatek motywacyjny, funkcyjny, zwolniona jest z prowadzenia zajęć, to jeszcze w 

grudniu wystawiła sobie wniosek o wypłacenie za 17 godzin nadliczbowych za 

zastępstwo. Dyscyplina finansowa obowiązuje i burmistrza, radnych i wszystkich. 

Była kontrola w oświacie i audyt wewnętrzny miał zastrzeżenia do 30 etatów nie 

nauczycieli, ale innych zatrudnionych w oświacie. 

Zapadła decyzja, że aby każdy czuł się gospodarzem i wiedział jak wydatkować 

pieniądze każda szkoła będzie miała założone subkonto na którym będzie miała 

wszystkie pieniądze z subwencji. Dyrektor będzie wówczas decydował kogo sobie 

zatrudni. 

- bal charytatywny – zezwolenie już jest wydane. Temat został załatwiony, bo jeśli 

chodzi o tego typu imprezy, nigdy nie powiedział „nie”. 

- oświetlenie uliczne – zadania wszystkie są ujęte w uchwale budżetowej. 

- drogi w Nadziejowie, Lelitkowie i ul. Szkolnej – będzie można dyskutować na 

Komisji dot. planu budżetu. Ma wątpliwości czy te zadania będą ujęte, bo z wstępnych 

przymiarek zakładany jest deficyt w wysokości ok. 5 mln. Nie wiadomo jeszcze jakie 

środki gmina otrzyma z Urzędu Marszałkowskiego. 

- droga Gustawów – Kucabów – wczoraj podpisał zlecenie dla ZGKiM żeby 6 kręgów 

betonowych zamontować. 

- dofinansowanie dla uczniów LO– interpelacja została przesłana do Starostwa 

Powiatowego niezwłocznie i myśli, że Pan Starosta udzieli odpowiedzi. Nie widzi 

możliwości dofinansowywania szkoły ponadgimnazjalnej przy tak ogromnym 

deficycie i dopłatach do naszych placówek oświatowych. 

- fitnessklub – w budżecie zostały zaplanowane pieniądze na modernizację 

pomieszczeń MKS-u. Jak będą wyremontowane, temat będzie aktualny. 

- sprawa lekarza – burmistrz nie odpowiada za lekarzy. Może tylko powołać i odwołać 

dyrektora SP ZOZ. Pan lekarz Mika porzucił pracę dlatego, że przez 2 dni nie 

przychodził do pracy, a chciałby mieć za nie zapłatę. 

- sprawa przedszkola w Krasnej – nie zna tego tematu, nikt z nim o tym nie rozmawiał. 

Dziekan Żyła zwrócił się o pomoc w zakupie węgla i w tym samym dniu węgiel został 

zakupiony i do przedszkola dostarczony. Jeżeli członkowie stowarzyszenia nie chcą 

szkoły, nie przychodzą do Burmistrza, to pretensje niech mają do siebie. 
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- przebieg wodociągu jest realizowany w ramach prowadzonej inwestycji. W 

Lelitkowie są przeszkody natury projektowej. Gmina wystąpiła już trzykrotnie do 

projektanta, żeby dokonał poprawy projektu. Nie ma odzewu. Należy poczekać do 

wiosny aby być może  w bagnach zrobić przewiert kontrolowany. 

Pan Przewodniczący odpowiedział na kwestie nie poproszenia na sesję sołtysów. 

Stwierdził, że sam podjął taką decyzję, gdyż sesja ta jest praktycznie organizacyjna. 2 

projekty uchwał to plany pracy, dwa to zmiany w podjętych w grudniu uchwałach. Na 

następną sesję będą poproszeni. 

Ad pkt 9. 

W sprawach różnych głos zabierali : 

Radna Dorota Łukomska – cyt. „ w ramach wyjaśnienia do Pana Burmistrza. Mam 

nadzieję, że Pan to weźmie wreszcie pod uwagę, mianowicie. Zabezpieczenie środków 

na wyjazdy młodzieży z naszego liceum. Fantastycznie że Pan przekazał moją 

interpelację do Starostwa – możliwe, że zabezpieczą takie środki. Tylko przecież ta 

młodzież jest z naszej gminy. Są to przecież  mieszkańcy naszej gminy. Gdyby 

Państwo przejrzeli budżet albo program profilaktyki alkoholowej czy działaniu 

patologii alkoholowej niektóre grupy społeczne dostają jakieś pieniądze. Niestety jak 

widzimy, nasza gmina jest ciągle uprzywilejowana i nie mogę zrozumieć tego faktu że 

Pan Burmistrz uważa, że młodzież z liceum ogólnokształcącego o profilu medialnym 

jest inną młodzieżą i inną grupą której się takie pieniądze nie należą. Ja rozumiem, 

gdyby Pan powiedział, że nie ma takich pieniędzy, ale Pan mówi, że „nie” bo „nie”. 

Mam zatem kolejne pytanie i proszę o udzielenie odpowiedzi na piśmie. 

W ciągu ostatnich dwóch lat czy jakieś grupy korzystały z finansowania w ramach 

różnych wyjazdów. Nie wiem, może jakieś wycieczki lub tego typu rzeczy” - koniec 

cytatu. 

Radna Agnieszka Jedynak – podziękowała Panu Burmistrzowi za objęcie patronatem 

pierwszego charytatywnego turnieju piłki nożnej halowej, który odbył się w styczniu. 

Tak naprawdę dzięki dużemu zaangażowaniu urzędu miejskiego udało im się 

przeprowadzić dwudniowe rozgrywki. Są bardzo wdzięczni wszystkim osobom które 

im pomogły. 
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Ma nadzieję, że w miesiącu marcu radni usłyszą pełne wyjaśnienie paczek z MOPS-u, 

ponieważ dzisiejsza odpowiedź nie jest satysfakcjonująca. Myśli, że do tematu 

wrócimy przy pełnej Sali na której będą sołtysi. 

Pan Przewodniczący – poinformował, że w dniach od 21 do 28 lutego odbędą się 

rozgrywki halowe w piłce nożnej o puchar Przewodniczącego RM. 

Radna Iwona Makowska – zwróciła się do Pana Burmistrza, że nie dziwi się członkom 

stowarzyszenia prowadzącym przedszkole w Krasnej że nie zdecydowali się na 

przejęcie szkoły bo z taką pomocą jaką mają przy prowadzeniu przedszkola na pewno 

by im się powiodło ze szkołą. 

Pani Aneta Gonciarz – sołtys sołectwa Komorów. Poprosiła Pana Przewodniczącego, 

aby na następną sesję zaprosił Panią Dyrektor M-GOPS  aby określiła jak sołtysi mają 

współpracować z MOPS-em aby być lepiej doinformowanym i lepiej z nią 

współpracować.  

Sołtys ze Świerczowa – spytał, kto dzwonił po sołtysach aby ich poinformować o 

paczkach. 

Pan Przewodniczący poinformował, że na Komisji został obwiniony tym, że radni nie 

wiedzieli o paczkach. Jeszcze raz wyjaśnia, że w dniu 20-tego grudnia przyjechał 

podpisać uchwały i został poproszony o dowiezienie paczek do sołtysów w Bokowie, 

Wólce Zychowej, Furmanowie i Wielkiej Wsi, bo nie mają czym po nie przyjechać. 

Zawiózł paczki do sołtysów i na tym się jego rola zakończyła. 

Można też było zrobić to, co zrobiono w Końskich. Z uwagi na to, że środki przyszły 

bardzo późno, odesłały je do Województwa. 

Radna Barbara Telec – uważa, że gdyby pieniądze były co roku na paczki wówczas 

sołtysi by o tym że mają się zgłosić do MOPS-u . W tym przypadku sołtysi nie 

wiedzieli. Dlatego uważa, że jednak należało powiadomić wszystkich sołtysów. 

Pani Sołtys z Węglowa – stwierdziła, że nie wiedziała, że należy robić paczki, radny 

Telecki jej nie powiedział i otrzymywała telefony z pretensjami, że w Niekłaniu 

Małym jest dobry sołtys, bo dostał ponad 30 paczek dla ludzi. 

Radny Telecki – odpowiedział, że będąc w M-GOPS w zupełnie innej sprawie 

dowiedział się, że sołtysi robią listy na paczki. Dlatego też on również zrobił taką listę. 

Nie powiadamiał żadnego sołtysa, bo nie sądził że o tym nie wiedzą. Otrzymał 
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ponadto tuż przed świętami paczki od stowarzyszenia, przywiózł je Pan Garbacz  i 

również je rozdał je  ludziom. 

Pani Teresa Wojciechowska Dyrektor M-G OPS – na początku grudnia otrzymali 

informację, że ośrodek pomocy społecznej otrzymał 105 tys zł. na wykorzystanie do 

końca roku ( z funduszu pomoc państwa w zakresie dożywiania). Mogły one być 

wykorzystane w formie pieniężnej ( wypłaty zasiłków celowych) bądź w postaci 

paczek żywnościowych. Trzeba było podjąć decyzję czy wykorzystujemy wszystko, 

czy część niewykorzystaną oddać do urzędu wojewódzkiego. Zdecydowano, że 

wszystkie pieniądze należy wykorzystać, ale był bardzo krótki czas. Przyznanie paczki 

żywnościowej musi być przecież poprzedzone przeprowadzeniem wywiadu 

środowiskowego, zebraniem zaświadczeń stwierdzeniem czy spełnione są kryteria do 

objęcia pomocą, wydaniem decyzji , zakupieniem żywności i dostarczeniem jej do 

potrzebujących. Wszystko to zostało wytężoną pracą pracowników zrobione. 

Pozostała kwestia dostarczenia paczek do ludzi. 

Listy sporządzili sołtysi którzy przychodzą do ośrodka pomocy i interesują się losem 

swoich podopiecznych. Proszą o to żeby zainteresować się daną rodziną, czy 

pojedynczą osobą, rozpoznać czy będą się do pomocy kwalifikować. Nie mówi tutaj o 

sołtysach, którzy przychodzą tylko o pomoc dla siebie. 

Czas był krótki i kto się interesował, kto chodził do ośrodka i pyta poprosiła o pomoc 

w tym zakresie. 

Na paczki zostało wydane 30 tys., pozostała kwota w wys. 75 tys. została wypłacona 

w formie zasiłków celowych. Dla porównania podała, że w październiku kiedy nie 

było dodatkowych pieniędzy zasiłków z pomocy w dożywianiu wypłacono dla 130 

rodzin, a w grudniu dla 226 rodzin, czyli dwukrotnie więcej. W grudniu po prostu kto 

przyszedł po pomoc, otrzymał ją. Nie można mówić, że były osoby nie objęte pomocą. 

Nie było bowiem takich osób – otrzymały bądź pieniądze, bądź paczkę. Z samego 

programu dożywiania pomoc otrzymało w sumie 419 rodzin.  

Pan Przewodniczący – jak powiedziała Pani Dyrektor najpierw były załatwione 

wszystkie podania o zasiłek celowy. Dopiero gdy zostały pieniądze zakupiono paczki.  

Pani sołtys z Komorowa – spytała co z taką rodziną, która nie złożyła żadnego 

podania, nie napisała żadnego pisma bo uważała, że na święta jej starczy, uda jej się z 
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małym dzieckiem przetrwać, ale okazało się że dowiedziała się pocztą pantoflową  że 

po innych wsiach takie paczki są. Przyszła wówczas do niej z pretensjami że ona jako 

sołtys o tym nie wie, bo jest skłócona z Burmistrzem. 

Pan Burmistrz – odpowiedział, że Pani sołtys jest prawie codziennie w urzędzie i 

byłoby dobrze żeby zajrzała do ośrodka pomocy i poinformowała, że ktoś jest 

potrzebujący pomocy. Niektórzy ludzie chociaż są biedni wstydzą się i nie przyjdą o 

pomoc. Problem ten zgłaszał na spotkaniu z rencistami i emerytami. Pani Skrzynecka 

ma zgłaszać takie problemy w imieniu tej grupy ludzi. 

Radna Agnieszka Jedynak – zwróciła się z zapytaniem do Pani Dyrektor – jak często 

trzeba do niej pukać i pytać czy są jakieś paczki. 

Pani Dyrektor – uważa, że skro radni są przedstawicielami wybranymi przez 

mieszkańców, to winni sami wiedzieć jak często. Jeżeli jest jakaś potrzeba na terenie 

swojego sołectwa czy okręgu wyborczego to należy to zgłaszać. 

Odpowiadając na pytanie Pani sołtys z Komorowa co z tą rodziną, uważa, że jeśli ta 

rodzina przyszła do Pani sołtys bo nie ma śmiałości przyjść do ośrodka pomocy, to 

Pani sołtys mogła, wręcz powinna zgłosić to do ośrodka. Nie koniecznie musiała 

dostać paczkę, bo są inne formy pomocy i nikt nie powiedział, że rodzina ta takowej 

nie otrzyma. 

Radna Dorota Łukomska -  cyt „ nie wydarowała bym sobie gdybym tego nie 

powiedziała, nie skomentowała wypowiedzi Pana Burmistrza, który mówił kryzys, 

kryzys, kryzys, Pan Przewodniczący mówi kryzys. Jest kryzys na całym świecie a ja 

jestem radną od ponad dwóch lat, a widzę, że ten kryzys to niestety nas już dawno 

temu sięgnął. Od dwóch lat w naszej gminie jest kryzys, w ogóle się nie rozwijamy. 

Nie jest to wcale wina tego kryzysu co teraz nastąpił.”   

Ad pkt 10. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Pan Przewodniczący ogłosił zamknięcie 

sesji. 

 

Protokołowała                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej 

Elżbieta Purska                                                          Stanisław Pietras 

 


